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Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører AP 
Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 
Bjørn Røkkum Medlem AP 
Anisa Ali Aden Medlem AP 
Lusie Gjersvoll Medlem AP 
Malene Aaram Vike Medlem AP 
Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 
Trygve Stavik Medlem AP 
Jonny Meland Medlem AP 
May Jorid Strand Medlem AP 
Sander Løken Berntsen Medlem AP 
Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 
Edgar Normann Gundersen Medlem AP 
Arne Magne Rønningen Medlem AP 
Erling Outzen Medlem SV 
Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 
Arne Christen Drøpping Medlem KRF 
Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 
Einar Mo Medlem SP 
Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 
Maja Solli Medlem V 
Tone Hustad Medlem H 
Stig Rune Andreassen Medlem FRP 
Lill-Elin Vangen Medlem FRP 
Erling Rød Medlem FRP 



 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Synnøve Helland Medlem SP 
Marit Selfors Isaksen Medlem AP 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Ole-Anders Andreassen Marit Selfors Isaksen AP 
Arne Reiten Synnøve Helland SP 

 
Merknader 

 

Kommune-TV: 

Ordfører Ståle Refstie orienterte om at det er første møtet som blir direkteoverført på internett 
via kommunens hjemmesider.  Lyden vil bli slått av i pausene.  Videoopptakene vil bli tilgengelig 
på internett også i ettertid. 

 

I. Åpent spørsmål fra innbyggerne: 
For første gang ble det fremmet et innbyggerspørsmål i kommunestyret, som er en 
ordning som ble vedtatt innført i mai 2015.  Ordføreren leste opp retningslinjene for 
innbyggerspørsmål.  Spørsmål og svar blir tatt inn som en del av protokollen, se egen 
sak. 

 

II. Spørrehalvtimen: 
- Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, stilte spørsmål om statlige spørsmål 

til Møre og Romsdal.  Ordføreren svarte på spørsmålet. 
- Representanten Erling Rød, FrP, stilte spørsmål om ledelse av hovedutvalgene 

oppvekst- og omsorgsutvalget og teknikk-, miljø- og kulturutvalget på grunn av 
utvalgsledernes henholdsvis store fravær og inhabilitet i flere enkeltsaker i 
utvalget.  Ordføreren og rådmannen svarte på spørsmålet. 

- Representanten Maja Solli, V, stilte spørsmål om kommunen er bevisst bruken 
av plast.  Ordføreren svarte på spørsmålet. 

 

III. Orienteringssaker: 
1. Orientering om deponi av farlig avfall på Raudsand i Nesset kommune. 

 Harald Storvik fra Bergmesteren Raudsand AS orienterte om planene for 
deponiet. 

 Sven Arild Korsvoll fra Aquagen AS orienterte om selskapets virksomhet i og 
rundt Sunndalsfjorden og de konsekvensene som planene for deponiet på 
Raudsand får for deres framtidige planer. 



2. Personalsjef Ildri Solbakk orienterte om heltid/deltid og den kulturen og det 
arbeidet som gjøres i Sunndal kommune. 

 
 

Habilitetsvurderinger: 

- Bjørn Flemmen Steinland, AP, ba om å bli erklært inhabil i sak 16/17 med bakgrunn i at 
han sitter i styret for Kommunerevisjonsdistrikt 2 Møre og Romsdal, jf. 
Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e).  Rådmannen vurderer Flemmen Steinland 
som inhabil og anbefalte at han fratrådte. 

- Bjørn Røkkum ba om å bli erklært inhabil i sak 23/17 med bakgrunn i at det er blitt 
reist spørsmål ved hans habilitet i saker fra kommunalteknisk tjeneste, jf. 
Forvaltningslovens § 6, 3. ledd, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd følgende.  
Rådmannen orienterte om den pågående prosessen for å få en grundig vurdering av 
dette og som enda ikke er avsluttet.  Det er blitt innhentet en uttalelse fra 
Kommunenes Sentralforbund, og det ventes et svar fra Fylkesmannen.  Fordi det ikke 
foreligger et endelig svar fra Fylkesmannen, anbefalte rådmannen at Røkkum erklæres 
inhabil i sak 23/17. 

 

Permisjoner: 

- Representanten Trygve Stavik, AP, fikk innvilget permisjon fra kl. 15.30 og deltok ikke 
fra og med behandlingen av sak 24/17. 

- Representanten Lille-Elin Vangen, FrP, fikk innvilget permisjon fra kl. 16.15 og deltok 
ikke fra og med behandlingen av sak 25/17. 

- Representanten Bjørn Flemmen Steinland, AP, fikk innvilget permisjon fra kl. 16.25 og 
deltok ikke på behandlingen av interpellasjon 2/17. 
 

Lagt ut: 

- Boka «Mafiela», en spenningsroman av Hogne Hongset om det norske kraftsystemet, 
ble lagt ut.  Boka er en gave fra Industri Energi til kommunestyret. 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 

Randi Dyrnes Rådmannen – deltok under hele møtet 

Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under spørrehalvtimen, orienteringssakene og 
behandlingen av sak 18/17 

Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under spørrehalvtimen, orienteringssakene og 
behandlingen av sak 15/17 og sakene 19/17 – 22/17 

Ildri Solbakk Personalsjef – deltok under spørrehalvtimen og orienteringssakene 

Anne Guri Aase Plansjefen – deltok under spørrehalvtimen, orienteringssakene og 
behandlingen av sak 17/17 



Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under spørrehalvtimen, orienteringssakene og 
behandlingen av sak 23/17  

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under spørrehalvtimen og orienteringssakene 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under spørrehalvtimen og 
orienteringssakene 

Anne Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – deltok under spørrehalvtimen og 
orienteringssakene og sak 24/17. 

Mona Reinset Barnehagesjef – deltok under spørrehalvtimen og orienteringssakene 

Anne Kari Grimstad Sjef for NAV – deltok under behandlingen av sak 24/17 

Mariann Meisal Prosjektleder for Plan for psykisk helse – deltok under behandlingen av 
sak 24/17 

 
Andre som møtte: 
Navn Stilling 

Trond Hansen-Riise Leder for kontrollutvalget – deltok under behandlingen av sak 15/17 

 

Møteprotokollen er ført av: 

______________________ 

Brit H. Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
  Bjørn Flemmen Steinland      Ståle Refstie   Tone Hustad 

             ordfører 
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 Åpent innbyggerspørsmål   

IS 1/17 Åpent spørsmål i kommunestyremøte - vil Sunndal 
kommune arbeide for å få gang-/sykkelveg på 
strekningen Grøavegen-Vinnavollbrekka i fbm bygging 
av ny Elverhøy bru 

 2017/585 

  

Saker til behandling 

  

PS 15/17 Kontrollutvalget i Sunndal - årsmelding 2016  2017/360 

PS 16/17 Avvikling av kommunerevisjonsdistrikt 2 Møre og 
Romsdal 

 2016/16518 

PS 17/17 Uttale fra Sunndal kommune om nasjonalt deponi av 
farlig avfall på Raudsand i Nesset kommune 

 2016/15114 

PS 18/17 Beredskapsplan for Sunndal kommune - godkjenning  2011/546 

PS 19/17 Forslag til prosess og tilnærmingsmåte for budsjett 
2018 og økonomiplan 2019 -2021 

 2017/491 

PS 20/17 Presisering av budsjettvedtaket 2017  2017/26 

PS 21/17 Rebudsjettering - investeringer - fra 2016 til 2017  2017/26 

PS 22/17 Eiendomsskatt - kraftanlegg - kapitaliseringsrenten  2009/2374 

PS 23/17 Utskifting av renovasjonsbil  2017/485 

PS 24/17 Plan for psykisk helse og rusarbeid  2017/396 

PS 25/17 Strategi 2017-2020 - Orkide - Nordmøre regionråd  2017/498 

  

Interpellasjoner 

  

IN 2/17 Interpellasjon til kommunestyremøtet 29.03.2017 - 
Endring av kommunens møtereglement 

 2017/580 

  

Referatsaker 

  

RS 19/17 Tjenestetilbudet i Møre og Romsdal (brev til 
kommunene) 

 2014/1881 

RS 20/17 Akvainvest Møre og Romsdal AS - eierskap  2016/16817 



RS 21/17 Innspill fra kommuner i Møre og Romsdal om klage fra 
Nesset kommune 

 2014/1881 

RS 22/17 Protokoll fra møte 31.01.2017 - Kontrollutvalget i 
Sunndal 

 2012/1809 

RS 23/17 Protokoll fra fylkesstyremøte i KS Møre og Romsdal, 
02.02.2017 

 2010/351 

RS 24/17 Protokoll fra Fylkesmøte i KS Møre og Romsdal 
16.02.2017 

 2010/351 

RS 25/17 Protokoll fra ordinær generalforsamling i Bølgen Invest 
20.02.2017 

 2009/1529 

RS 26/17 E-post til landets ordførere om myndighet og bruk av 
kontrollutvalg i forhold til barnevernssaker 

 2017/479 

RS 27/17 Habilitetsvurdering av mellomleder som er medlem av 
kommunens teknikk-, miljø- og kulturutvalg 

 2017/88 

RS 28/17 Bekymringsmelding knyttet til etablering av nasjonalt 
deponi for farlig avfall på Raudsand (kopi av brev til 
KMD) 

 2017/482 

RS 29/17 Status kommunale veger i Sunndal - svar på spørsmål i 
spørrehalvtimen 

 2017/460 

RS 30/17 Nettside for Kontrollutvalgssekretariatet for Romsdal  2017/551 

 
 

  



Åpent innbyggerspørsmål 

IS 1/17 Åpent spørsmål i kommunestyremøte - vil Sunndal kommune arbeide for 
å få gang-/sykkelveg på strekningen Grøavegen-Vinnavollbrekka i fbm bygging 
av ny Elverhøy bru 
Behandling i Kommunestyret - 29.03.2017  

Følgende innbyggerspørsmål ble stilt i møtet av Stein Kolstø: 
«Åpent spørsmål i kommunestyret. 
 
Sunndal kommune har nylig behandlet Statens vegvesen sin reguleringsplan for Elverhøy bru på Grøa.  En 
høringsrunde endret reguleringsplanen en del før kommunens behandling denne gangen.  Særlig ble det gjort 
endringer for bussholdeplassene og arealene for myke trafikanter. Dessverre ble noe utelatt denne gangen også. 
  
Da det i sin tid ble lagt vann- og kloakkledninger langs riksvegen til Grøa, for dette spørsmålet på strekningen fra 
Løykjabekken til Elverhøybrua, ble anlegget her tilpasset en framtidig bygging av gang- og sykkelveg, etter hva jeg 
har blitt fortalt.  Kommunen har da i tilfelle investert for en framtidig forbedring for sine myke trafikanter langs 
riksvegen her.  Statens vegvesen vil ikke bygge gang- og sykkelveg, og slik gi uttelling for kommunens investering. 
  
Da det vil bli betydelig anleggsvirksomhet ved byggingen av ny bru, vil tilleggskostnadene for en gang- og 
sykkelveg bli svært små som tilleggsprosjekt, i motsetning til å måtte bygge gang- og sykkelvegen separat. En 
separat utbygging vil være en unødvendig og stor utgift, og misbruk av offentlig midler. 
  
Vil Sunndal kommune arbeide for å få gang- og sykkelveg på nevnte strekning med i planene for ny Elverhøy bru, 
for å fjerne en trafikkfelle for myke trafikanter og lette ferdselen uten tunge omveger mellom Grøavegen og 
Vinnavollbrekka?» 

 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende svar på innbyggerspørsmålet: 

«Svar til Stein Roar Kolstø på åpent spørsmål i kommunestyremøtet 29.3.2017 
 
Som Kolstø sier, ble det ved framføring av vann- og avløpsledninger til Grøa tilrettelagt for en 
framtidig gang- og sykkelveg fra Løykjabekken til Elverhøy bru langs rv. 70. Ledningsnettet ble 
lagt dypt på denne strekningen, med kummer som stikker tilstrekkelig opp.  
 
Slik gang- og sykkelvegnettet siden er bygd ut mellom Elverhøy bru og Vinnavollbrekka, er 
myke trafikanter ledet opp forbi Leikvin og Elverhøy og inn på gang- sykkelvegnettet langs 
Hoåsvegen. Det legger også den nye reguleringsplanen for Elverhøy bru opp til. Men – slik 
busstoppene ved Sunndal Rideklubb nå er planlagt, er jeg enig med Kolstø i at en gang- 
sykkelveg mellom busstoppene ved rideklubben og Løykjabekken nord for riksvegen ville være 
en god løsning for myke trafikanter som skal den vegen. 
 
Dette området ligger utenfor området for den vedtatte reguleringsplanen. Derfor er det heller 
ikke vurdert i planarbeidet. Det kommunen kan gjøre nå, er å ta med oss innspillet til nye 
Elverhøy bru skal prosjekteres og bygges. Da kan kommunen ta det med seg i den videre 
diskusjonen med Vegvesenet. 
 
Jeg synes innspillet er godt, og sender det derfor over til kommuneadministrasjonen for å 
vurdere hvordan vi kan følge det opp.» 
 

  



Saker til behandling 

PS 15/17 Kontrollutvalget i Sunndal - årsmelding 2016 
Kontrollutvalgets innstilling 

Kontrollutvalgets årsmelding for 2016 tas til etterretning. 

 

Behandling i Kommunestyret - 29.03.2017  

Trond Hansen-Riise, leder for kontrollutvalget, orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Kontrollutvalgets årsmelding for 2016 tas til etterretning. 

 
 

 

PS 16/17 Avvikling av kommunerevisjonsdistrikt 2 Møre og Romsdal 
Rådmannens innstilling 

1. Kommunerevisjonsdistrikt 2 Møre og Romsdal avvikles i det oppgavene ivaretas av Møre 
og Romsdal Revisjon IKS fra 01.02.2017 jf. kommestyrets vedtak i K.sak 45/15 om å inngå 
som deltaker i Møre og Romsdal Revisjon IKS.     

2. Overskudd/underskudd i Kommunerevisjonsdistrikt 2 fordeles på eierkommunene etter 
fordelingsnøkkel som tilsvarer størrelsen på det årlige tilskuddet den enkelte kommune 
betalte i 2016. 

 

Behandling i Kommunestyret - 29.03.2017  

Representanten Bjørn Flemmen Steinland, AP, ba om å bli erklært inhabil med bakgrunn i at han 
sitter i styret for Kommunerevisjonsdistrikt 2 Møre og Romsdal.  Bjørn Flemmen Steinland ble 
erklært inhabil i behandlingen av sak og fratrådte, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

1. Kommunerevisjonsdistrikt 2 Møre og Romsdal avvikles i det oppgavene ivaretas av Møre 
og Romsdal Revisjon IKS fra 01.02.2017 jf. kommestyrets vedtak i K.sak 45/15 om å inngå 
som deltaker i Møre og Romsdal Revisjon IKS.     

2. Overskudd/underskudd i Kommunerevisjonsdistrikt 2 fordeles på eierkommunene etter 
fordelingsnøkkel som tilsvarer størrelsen på det årlige tilskuddet den enkelte kommune 
betalte i 2016. 



 

 
 

PS 17/17 Uttale fra Sunndal kommune om nasjonalt deponi av farlig avfall på 
Raudsand i Nesset kommune 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommune har forståelse for at et nasjonalt deponi vil bidra til arbeidsplasser i Nesset 
kommune. Sunndal har likevel vanskelig for å se hvordan dette kan være et bærekraftig og godt 
miljøprosjekt med tanke på økte transportbehov og den potensielle risikoen for forurensing i 
Sunndalsfjorden.  
Sunndal kommune vil med dette be Klima- og miljødepartementet om å utrede mulighetene for 
at nyetablering av et nasjonalt deponi i nærheten av der avfallsproduksjon skjer i Norge.  
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Representanten Lusie Gjersvoll la fram følgende forslag til uttalelse fra AP og SV: 

«Sunndal kommune har forståelse for at et nasjonalt deponi vil bidra til arbeidsplasser i Nesset 
kommune. Sunndal har likevel vanskelig for å se hvordan dette kan være et bærekraftig og 
godt miljøprosjekt med tanke på økte transportbehov og den potensielle risikoen for 
forurensing i Sunndalsfjorden. 
Sunndal kommune er nærmeste nabo til Rausand, og fjordstrømmene går innover mot våre 
bygder Jordalsgrenda og Øksendalsøra samt kommunesenteret Sunndalsøra. Vi vil derfor be 
om at de videre konsekvensutredninger og planer spesielt belyser avfallsstrømmene (hvor 
avfall produseres og hvordan det må fraktes for deponering), risiko ved frakt langs hele de 
nødvendige transportrutene, risiko for nærområdene ved lokal transport og lossing av avfall, 
samt kvaliteten på grunnfjellet mht. sprekker og lekkasje i et gammelt gruveområde som har 
blitt utsatt for stor sprengningsaktivitet. Vi ber videre om et klimaregnskap mht. transport for 
ulike geografiske lokaliseringer av et nasjonalt deponi for farlig avfall. 
Sunndal kommune er skeptisk til prosjektet. Vi vil behandle konsekvensutredningen for 
deponiet grundig, og ta endelig stilling til saken når denne foreligger. 
 
Oversendes Klima- og miljødepartementet, Stortinget, Miljødirektoratet, Fylkesmannen i Møre 
og Romsdal og Møre og Romsdal fylkeskommune.» 
 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende forslag til uttalelse: 

«Sunndal kommune er positiv til at det lages et nasjonalt deponi på Raudsand. 

Vi er trygge på at byggingen og driften vil bli gjort på beste måte.  Vi er også trygge på at 
tilsynsmyndighetene vil se at alt går skikkelig for seg. 

Langs norskekysten og på veiene transporteres det i dag mye farlige stoffer på en trygg måte 
uten de store problemene.  Transport fra Raudsand vil også foregå på en trygg måte. 

I Sunndal, Nesset og Tingvoll er det mange sysselsatt med kraftproduksjon og kraftforedling.  
Kraftforedling er lønnsomt, men gir litt avfall.  Det blir mye mindre avfall i dag enn for en 
mannsalder siden. 



I Sunndal og Nesset har vi flere lønnsomme virksomheter som driver med materialgjenvinning 
avfallshåndtering og avfallstransport.  Et nytt deponi i fjell på Raudsand vi gi aktivitet i noe vi er 
flinke til.» 

 

VOTERING: 

Innstillingen og de fremlagte forslagene ble votert over separat og fikk følgende oppslutning: 

- Innstillingen fikk 0 stemmer. 
- Forslaget fra AP og SV fikk 10 stemmer. 
- Forslaget fra FrP fikk 1 stemme. 

Forslaget til uttalelse fra AP og SV ble vedtatt. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommune har forståelse for at et nasjonalt deponi vil bidra til arbeidsplasser i Nesset 
kommune. Sunndal har likevel vanskelig for å se hvordan dette kan være et bærekraftig og 
godt miljøprosjekt med tanke på økte transportbehov og den potensielle risikoen for 
forurensing i Sunndalsfjorden. 
Sunndal kommune er nærmeste nabo til Rausand, og fjordstrømmene går innover mot våre 
bygder Jordalsgrenda og Øksendalsøra samt kommunesenteret Sunndalsøra. Vi vil derfor be 
om at de videre konsekvensutredninger og planer spesielt belyser avfallsstrømmene (hvor 
avfall produseres og hvordan det må fraktes for deponering), risiko ved frakt langs hele de 
nødvendige transportrutene, risiko for nærområdene ved lokal transport og lossing av avfall, 
samt kvaliteten på grunnfjellet mht. sprekker og lekkasje i et gammelt gruveområde som har 
blitt utsatt for stor sprengningsaktivitet. Vi ber videre om et klimaregnskap mht. transport for 
ulike geografiske lokaliseringer av et nasjonalt deponi for farlig avfall. 
Sunndal kommune er skeptisk til prosjektet. Vi vil behandle konsekvensutredningen for 
deponiet grundig, og ta endelig stilling til saken når denne foreligger. 
 
Oversendes Klima- og miljødepartementet, Stortinget, Miljødirektoratet, Fylkesmannen i Møre 
og Romsdal og Møre og Romsdal fylkeskommune. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 29.03.2017  

Representanten Jonny Meland, AP, la fram følgende alternative forslag fra AP og SV: 

«Sunndal har vanskelig for å se hvordan nasjonalt deponi av farlig avfall på Raudsand i Nesset 
kommune kan være et bærekraftig og godt miljøprosjekt med tanke på økte transportbehov og 
den potensielle risikoen for forurensing i Sunndalsfjorden.  
Sunndal kommune er nærmeste nabo til Rausand, og fjordstrømmene går innover mot våre 
bygder Jordalsgrenda og Øksendalsøra samt kommunesenteret Sunndalsøra. Vi vil derfor be 
om at de videre konsekvensutredninger og planer spesielt belyser avfallsstrømmene (hvor 
avfall produseres og hvordan det må fraktes for deponering), risiko ved frakt langs hele de 
nødvendige transportrutene, risiko for nærområdene ved lokal transport og lossing av avfall, 
samt kvaliteten på grunnfjellet mht. sprekker og lekkasje i et gammelt gruveområde som har 
blitt utsatt for stor sprengningsaktivitet. Vi ber videre om et klimaregnskap mht. transport for 



ulike geografiske lokaliseringer av et nasjonalt deponi for farlig avfall. Sunndal kommune er 
skeptisk til prosjektet.  
Sunndal kommune vil med dette be Klima- og miljødepartementet om å utrede mulighetene 
for at nyetablering av et nasjonalt deponi i nærheten av der mesteparten avfallsproduksjon 
skjer i Norge.  
Vi vil behandle konsekvensutredningen for deponiet grundig, og ta endelig stilling til saken når 
denne foreligger.»  
 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende alternative forslag til uttalelse: 

«Sunndal kommune er positiv til at det lages et nasjonalt deponi på Raudsand. 
Vi er trygge på at utredningen, byggingen og driften vil bli på beste måte. 
Vi er også trygge på at tilsynsmyndighetene vil se til at alt går skikkelig for seg. 
 
Langs norskekysten og på veiene transporteres det i dag mye farlige stoffer på en trygg måte 
uten de store problemene. Transport fra Raudsand vil også foregå på en trygg måte. 
 
I Sunndal, Nesset og Tingvoll er det mange sysselsatt med kraftproduksjon og kraftforedling. 
 
Kraftforedling er lønnsomt, men gir litt avfall. Det blir mye mindre avfall i dag enn for en 
mannsalder siden. 
 
I Sunndal og Nesset har vi flere lønnsomme virksomheter som driver med materialgjenvinning 
avfallshåndtering og avfallstransport. 
Et nytt deponi i fjell på Raudsand vil gi aktivitet i noe vi er flinke til.» 
 

VOTERING: 

Innstillingen fra økonomi- og planutvalget og de to alternative forslagene ble votert over 
enkeltvis med følgende resultat: 

- Innstillingen fikk 2 stemmer. 
- Forslaget fra AP og SV fikk 22 stemmer. 
- Forslaget fra FrP fikk 3 stemmer. 

Forslaget fra AP og SV ble vedtatt. 

I tillegg ble det votert over innstillingens siste avsnitt om oversendelse, som ble vedtatt med 26 
mot 1 stemme. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slik uttalelse: 

 
 

Vedtak: 

Sunndal har vanskelig for å se hvordan nasjonalt deponi av farlig avfall på Raudsand i Nesset 
kommune kan være et bærekraftig og godt miljøprosjekt med tanke på økte transportbehov og 
den potensielle risikoen for forurensing i Sunndalsfjorden.  
Sunndal kommune er nærmeste nabo til Rausand, og fjordstrømmene går innover mot våre 
bygder Jordalsgrenda og Øksendalsøra samt kommunesenteret Sunndalsøra. Vi vil derfor be 
om at de videre konsekvensutredninger og planer spesielt belyser avfallsstrømmene (hvor 



avfall produseres og hvordan det må fraktes for deponering), risiko ved frakt langs hele de 
nødvendige transportrutene, risiko for nærområdene ved lokal transport og lossing av avfall, 
samt kvaliteten på grunnfjellet mht. sprekker og lekkasje i et gammelt gruveområde som har 
blitt utsatt for stor sprengningsaktivitet. Vi ber videre om et klimaregnskap mht. transport for 
ulike geografiske lokaliseringer av et nasjonalt deponi for farlig avfall. Sunndal kommune er 
skeptisk til prosjektet.  
Sunndal kommune vil med dette be Klima- og miljødepartementet om å utrede mulighetene 
for at nyetablering av et nasjonalt deponi i nærheten av der mesteparten avfallsproduksjon 
skjer i Norge.  
Vi vil behandle konsekvensutredningen for deponiet grundig, og ta endelig stilling til saken når 
denne foreligger. 
 
Oversendes Klima- og miljødepartementet, Stortinget, Miljødirektoratet, Fylkesmannen i Møre 
og Romsdal og Møre og Romsdal fylkeskommune. 
 
 

 

PS 18/17 Beredskapsplan for Sunndal kommune - godkjenning 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godkjenner «Beredskapsplan for Sunndal kommune» datert 20.03.2017 

 

Behandling i Kommunestyret - 29.03.2017  

Assisterende rådmann Harriet Berntsen orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende endringsforslag i beredskapsplana: 

«1.5 Øvelser: 

Kommunens kriseledelse: minimum 2 per år. 

Beredskapssekretariatet: minimum 2 per år.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over endringsforslaget, som ble vedtatt med 18 mot 9 stemmer. 

Deretter ble det votert over innstillingen med ved vedtatte endringsforslaget, som ble 
enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtatt: 

 
 

Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner «Beredskapsplan for Sunndal kommune» datert 20.03.2017 med 
følgende endringer: 



Til punkt 1.5 Øvelser: 

Kommunens kriseledelse: minimum 2 per år. 

Beredskapssekretariatet: minimum 2 per år. 
 

 
 

PS 19/17 Forslag til prosess og tilnærmingsmåte for budsjett 2018 og 
økonomiplan 2019 -2021 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godtar forslaget til prosess og tilnærmingsmåte for arbeidet med budsjett 2018 
og økonomiplan 2019 -2021.  

 

Behandling i Kommunestyret - 29.03.2017  

Rådmann Randi Dyrnes og økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende tilleggsforslag fra AP og SV: 

«I 2016 hadde Sunndal kommune et mindreforbruk (overskudd) på 32 millioner kroner.  
Overskuddet vil disponeres i kommunestyremøtet den 10. mai, etter at kommuneregnskapet er 
ferdig revidert og behandlet i kontrollutvalget. 

 

Kommunestyret vil disponere 1 million kroner av overskuddet til barne- og ungdomsrettede 
prosjekter i 2017 og 2018.  Kommunestyret vedtar følgende prosjekter: 

Kr 650 000,- (kr 325 000,- per år) settes av til nærmiljøprosjekter i barnehagene, slik at 
barnehagebarna gis større mulighet til å bruke av naturen og kontakt med landbruk.  Disse 
prosjektene skal i størst mulig grad utarbeides av de enkelte barnehagene, og benytte de enkelte 
barnehagenes lokalmiljø når mulig.  Inn-på-tunet-samarbeid med lokale gardbrukere kan være 
aktuelt. 

Kr 350 000,- settes av til et sommerjobbprosjekt, for at kommunen skal kunne tilby ungdom i 
Sunndal sommerjobb i 4 uker i 2017, og ikke i tre uker som tidligere vedtatt.  Tilbudet om 
sommerjobb lyses ut på nytt med disse forutsetningene. 

 

Prosjektene finansieres ved bruk av disposisjonsfond.  Tilsvarende midler tilbakeføres 
disposisjonsfond ved disponering av kommunens mindreforbruk i 2016.  Kommunestyret ber 
rådmannen om at dette blir del av saksframlegget for den kommende saken om disponering av 
kommunens mindreforbruk.» 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, ba om følgende protokolltilførsel: 

«Protokolltilførsel: 

Kommunestyret tilbys kurs i økonomiforståelse.  Gjerne i samarbeid med KS folkevalgt-
opplæring.» 



 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Det ble deretter votert over tilleggsforslaget, som ble vedtatt med 19 mot 8 stemmer. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

Kommunestyret godtar forslaget til prosess og tilnærmingsmåte for arbeidet med budsjett 2018 
og økonomiplan 2019 – 2021 med følgende tillegg: 

 

I 2016 hadde Sunndal kommune et mindreforbruk (overskudd) på 32 millioner kroner.  
Overskuddet vil disponeres i kommunestyremøtet den 10. mai, etter at kommuneregnskapet er 
ferdig revidert og behandlet i kontrollutvalget. 

 

Kommunestyret vil disponere 1 million kroner av overskuddet til barne- og ungdomsrettede 
prosjekter i 2017 og 2018.  Kommunestyret vedtar følgende prosjekter: 

Kr 650 000,- (kr 325 000,- per år) settes av til nærmiljøprosjekter i barnehagene, slik at 
barnehagebarna gis større mulighet til å bruke av naturen og kontakt med landbruk.  Disse 
prosjektene skal i størst mulig grad utarbeides av de enkelte barnehagene, og benytte de enkelte 
barnehagenes lokalmiljø når mulig.  Inn-på-tunet-samarbeid med lokale gardbrukere kan være 
aktuelt. 

Kr 350 000,- settes av til et sommerjobbprosjekt, for at kommunen skal kunne tilby ungdom i 
Sunndal sommerjobb i 4 uker i 2017, og ikke i tre uker som tidligere vedtatt.  Tilbudet om 
sommerjobb lyses ut på nytt med disse forutsetningene. 

 

Prosjektene finansieres ved bruk av disposisjonsfond.  Tilsvarende midler tilbakeføres 
disposisjonsfond ved disponering av kommunens mindreforbruk i 2016.  Kommunestyret ber 
rådmannen om at dette blir del av saksframlegget for den kommende saken om disponering av 
kommunens mindreforbruk. 

 

PROTOKOLLTILFØRSEL: 

Kommunestyret tilbys kurs i økonomiforståelse.  Gjerne i samarbeid med KS folkevalgt-
opplæring. 

 
 

PS 20/17 Presisering av budsjettvedtaket 2017 
Rådmannens innstilling 

Skolehageprosjektet på Flatvad endrer navn til Skolehageprosjektet. 



 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillinga. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Skolehageprosjektet på Flatvad endrer navn til Skolehageprosjektet. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 29.03.2017  

Innstillingen fra økonomi- og planutvalget ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Skolehageprosjektet på Flatvad endrer navn til Skolehageprosjektet. 
 

 
 

PS 21/17 Rebudsjettering - investeringer - fra 2016 til 2017 
Rådmannens innstilling 

Investeringsbudsjett 2017 reguleres med gjenværende bevilgninger fra investeringsbudsjett 
2016, i henhold til vedlagte lister. Tilsvarende regulering foretas også for finansieringen, som 
skjer i henhold til opprinnelig finansieringsplan knyttet til ubrukte lånemidler.  
Sum overføring av bevilgning fra 2016 til 2017: 

Kommunalteknisk tjeneste   kr   16 713 387 
Eiendomstjenesten    kr          85 295 
Andre tjenester, ansvar 0110-0520 kr       -966 000 

 Startlån     kr     1 221 644 
 

 SUM, avrundet til     kr   17 054 000  
Økt bruk av lån i 2017, avrundet til  kr   17 054 000 
Økt bruk av lån er inkludert ubrukte lånemidler fra 2016 med kr 7 469 000 for ordinær 
investeringsaktivitet og kr 1 221 644 for Startlån. Differansen blir økning av årets 
låneopptak. 
 

I tillegg til listene kommer ubrukte lånemidler Startlån. Ved utgangen av 2016 var det  
kr 1 221 644 i ubrukte lånemidler, fra Startlån (konto 291000802). 
Midlene går til å øke bevilgningen for Startlån, konto 05200 utlån med kr 1 221 644. 
Finansieringen er bruk av lån konto 09100 bruk av lån med samme beløp.  
 
Rådmannen får fullmakt til å flytte bevilgninger fra et prosjektnummer til et annet i de 
tilfeller det er opprettet/brukt flere prosjektnummer på samme prosjektet.  



 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Økonomisjef Andrea Fivelstad ba om å få legge til beløp for låneopptaket i innstillingen.  Utvalget 
ga sin tilslutning til dette. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen med det ovennevnte tillegget. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Investeringsbudsjett 2017 reguleres med gjenværende bevilgninger fra investeringsbudsjett 2016, i 
henhold til vedlagte lister. Tilsvarende regulering foretas også for finansieringen, som skjer i henhold 
til opprinnelig finansieringsplan knyttet til ubrukte lånemidler.  

Sum overføring av bevilgning fra 2016 til 2017: 

Kommunalteknisk tjeneste   kr   16 713 387 

Eiendomstjenesten    kr          85 295 

Andre tjenester, ansvar 0110-0520 kr       -966 000 
 Startlån     kr     1 221 644 

 
 SUM, avrundet til     kr   17 054 000  

Økt bruk av lån i 2017, avrundet til  kr   17 054 000 

 

Økt bruk av lån er inkludert ubrukte lånemidler fra 2016 med kr 7 469 000 for ordinær 
investeringsaktivitet og kr 1 221 644 for Startlån. Differansen blir økning av årets låneopptak 
med kr 8 364 000. 

 
I tillegg til listene kommer ubrukte lånemidler Startlån. Ved utgangen av 2016 var det  
kr 1 221 644 i ubrukte lånemidler, fra Startlån (konto 291000802). 

Midlene går til å øke bevilgningen for Startlån, konto 05200 utlån med kr 1 221 644. Finansieringen 
er bruk av lån konto 09100 bruk av lån med samme beløp.  
 
Rådmannen får fullmakt til å flytte bevilgninger fra et prosjektnummer til et annet i de tilfeller det 
er opprettet/brukt flere prosjektnummer på samme prosjektet.  
 

Behandling i Kommunestyret - 29.03.2017  

Innstillingen fra økonomi- og planutvalget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Investeringsbudsjett 2017 reguleres med gjenværende bevilgninger fra investeringsbudsjett 2016, i 
henhold til vedlagte lister. Tilsvarende regulering foretas også for finansieringen, som skjer i henhold 
til opprinnelig finansieringsplan knyttet til ubrukte lånemidler.  

Sum overføring av bevilgning fra 2016 til 2017: 



Kommunalteknisk tjeneste   kr   16 713 387 

Eiendomstjenesten    kr          85 295 

Andre tjenester, ansvar 0110-0520  kr       -966 000 
 Startlån     kr     1 221 644 

 
 SUM, avrundet til     kr   17 054 000  

Økt bruk av lån i 2017, avrundet til  kr   17 054 000 

 

Økt bruk av lån er inkludert ubrukte lånemidler fra 2016 med kr 7 469 000 for ordinær 
investeringsaktivitet og kr 1 221 644 for Startlån. Differansen blir økning av årets låneopptak 
med kr 8 364 000. 

 
I tillegg til listene kommer ubrukte lånemidler Startlån. Ved utgangen av 2016 var det  
kr 1 221 644 i ubrukte lånemidler, fra Startlån (konto 291000802). 

Midlene går til å øke bevilgningen for Startlån, konto 05200 utlån med kr 1 221 644. Finansieringen 
er bruk av lån konto 09100 bruk av lån med samme beløp.  
 
Rådmannen får fullmakt til å flytte bevilgninger fra et prosjektnummer til et annet i de tilfeller det 
er opprettet/brukt flere prosjektnummer på samme prosjektet.  
 

 
 

PS 22/17 Eiendomsskatt - kraftanlegg - kapitaliseringsrenten 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre ber Stortinget redusere kapitaliseringsrenten som benyttes ved 
eiendomsskatteverdsettelse av kraftanlegg fra 4,5 % til 3 % fra 1. januar 2018. 
 

Behandling i Kommunestyret - 29.03.2017  

Innstillingen ble vedtatt 26 mot 1 stemme. 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre ber Stortinget redusere kapitaliseringsrenten som benyttes ved 
eiendomsskatteverdsettelse av kraftanlegg fra 4,5 % til 3 % fra 1. januar 2018. 
 

 
 

PS 23/17 Utskifting av renovasjonsbil 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar utskifting av renovasjonsbil, Volvo FM11 – 2010-mod. 
Finansiering konto 09100 bruk av lån, ansvar 0910 bruk av lån, tjeneste 8700, prosjektnummer 
0630 ny renovasjonsbil, kr. 2,0 mill. 



Kostnaden dekkes inn over selvkostregnskapet for renovasjon. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar utskifting av renovasjonsbil, Volvo FM11 – 2010-mod. 
Finansiering konto 09100 bruk av lån, ansvar 0910 bruk av lån, tjeneste 8700, prosjektnummer 
0630 ny renovasjonsbil, kr. 2,0 mill. 

Kostnaden dekkes inn over selvkostregnskapet for renovasjon. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 29.03.2017  

Bjørn Røkkum, AP, ba om å bli erklært inhabil med bakgrunn i at det er blitt reist spørsmål ved 
hans habilitet i saker fra kommunalteknisk tjeneste og den pågående prosessen omkring 
vurderinger av dette hos Fylkesmannen, som ikke er avgjort enda.  Kommunestyret ga sin 
tilslutning til dette og erklærte Bjørn Røkkum inhabil i behandlingen av saken, jf. 
Forvaltningslovens § 6, 3. ledd, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd følgende.   Røkkum fratrådte 
under behandlingen. 

 

Representanten Maja Solli, V, la fram følgende tilleggsforslag fra H, V og KrF: 

«For framtidige innkjøp av renovasjonsbiler skal miljøvennlige alternativ vurderes.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar utskifting av renovasjonsbil, Volvo FM11 – 2010-mod. 
Finansiering konto 09100 bruk av lån, ansvar 0910 bruk av lån, tjeneste 8700, prosjektnummer 
0630 ny renovasjonsbil, kr. 2,0 mill. 

Kostnaden dekkes inn over selvkostregnskapet for renovasjon. 

 

For framtidige innkjøp av renovasjonsbiler skal miljøvennlige alternativ vurderes. 
 

 



 

PS 24/17 Plan for psykisk helse og rusarbeid 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar forslag til «Plan for psykisk helse og rusarbeid for personer over 18 år i 
Sunndal kommune 2017 – 2020» til etterretning. Planens forslag til tiltak skal vurderes av 
angjeldende tjenester i forbindelse med deres årsplan- og budsjettarbeid i 2018-2020.    

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 15.03.2017  

Stig Nergård (SV) satte fram slik forslag til endring: 
Innstillingens siste setning strykes og erstattes med:  Planens forslag til tiltak utredes videre av 
en arbeidsgruppe sammensatt av de tre berørte tjenester ved tjenestelederne.  Politisk 
representasjon i arbeidsgruppen oppnevnes av oppvekst- og omsorgsutvalget. 
 
Det framsatte endringsforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer etter dette slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar forslag til «Plan for psykisk helse og rusarbeid for personer over 18 år i 
Sunndal kommune 2017 – 2020» til etterretning.  Planens forslag til tiltak utredes videre av en 
arbeidsgruppe sammensatt av de tre berørte tjenester ved tjenestelederne.  Politisk 
representasjon i arbeidsgruppen oppnevnes av oppvekst- og omsorgsutvalget.  
 

 

Behandling i Kommunestyret - 29.03.2017  

Mariann Meisal, prosjektleder NAV, orienterte om plana for psykisk helse og rusarbeid for 
personer over 18 år innledningsvis. 

 

Representanten Maja Solli, V, la fram følgende endringsforslag: 

«Endringsforslag til OO sin innstilling til kommunestyret: 
  
-Kommunestyret vedtar «Plan for psykisk helse og rusarbeid for personer over 18 år i 
Sunndal kommune 2017 – 2020». 
-Planens forslag til tiltak utredes videre av en arbeidsgruppe sammensatt av en representant 
fra de tre berørte tjenester. Tiltak innarbeides i årsplaner og budsjett. 
-Arbeidsgruppa orienterer OO om arbeidet underveis.» 
 

Representanten Edgar Gundersen, AP, la fram følgende endringsforslag i første setning i 
innstillingen: 

«Kommunestyret vedtar «Plan for psykisk helse og rusarbeid for personer over 18 år i Sunndal 
kommune 2017 – 2020.» 

 

Forslaget fra Edgar Gundersen ble samordnet med første strekpunkt i forslaget fra Maja Solli. 



 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming: 

- Innstillingen fra oppvekst- og omsorgsutvalget, første setning, som ble satt opp imot det 
samordnede forslaget fra Solli og Gundersen.  Forslaget ble vedtatt med 24 mot 2 stemmer 
avgitt for innstillingen. 

- Innstillingens andre og tredje setning ble satt opp imot andre strekpunkt i Sollis forslag.  
Innstillingen fra oppvekst- og omsorgsutvalget ble vedtatt med 18 mot 8 stemmer avgitt for 
forslaget. 

- Tredje strekpunkt i Sollis forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

Kommunestyret vedtar «Plan for psykisk helse og rusarbeid for personer over 18 år i 
Sunndal kommune 2017 – 2020».  
Planens forslag til tiltak utredes videre av en arbeidsgruppe sammensatt av de tre berørte 
tjenester ved tjenestelederne.  Politisk representasjon i arbeidsgruppen oppnevnes av 
oppvekst- og omsorgsutvalget. 
Arbeidsgruppa orienterer OO om arbeidet underveis. 
 

 
 

PS 25/17 Strategi 2017-2020 - Orkide - Nordmøre regionråd 
Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget gir sin tilslutning til Orkide – Nordmøre regionråd sin strategi med 
følgende innspill: 

1. Strategiens fire satsingsområder er dekkende for å møte utfordringsbildet de nærmeste 
årene. 

2. Nytt tiltak under satsingsområde 1: 
«Arbeide for god samhandling mellom regionene i fylket – Nordmøre, Romsdal og 
Sunnmøre – samt  i forhold til fylkeskommunen.» 

3. 2 nye tiltak under satsingsområde 3:  
«Utvikle Surnadal og Sunndal som delregionsenter og bli en regional vekstmotor på 
indre Nordmøre.» 
«Det er en målsetting å utnytte moderne teknologi for at felles kompetansemiljø skal 
kunne etableres med kompetente medarbeidere i flere kommuner.» 

4. Nytt tiltak under satsingsområde 4: 
«Arbeide for å sikre gjennomføring av Todalsfjordprosjektet.» 

5. Det er viktig med fortløpende avklaringer og forankringer i kommunen for at den 
skisserte rolleforståelsen skal fungere godt og være akseptabel. 



Det påpekes at Orkide sitt arbeid og strategi må sikres framdrift i perioden fram til 1.september 
2017. Sunndal kommune vil vurdere saken på nytt dersom de nødvendige avklaringer i forhold til 
regiontilknytning ikke er avklart innen 1.september 2017. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget gir sin tilslutning til Orkide – Nordmøre regionråd sin strategi med 
følgende innspill: 

1. Strategiens fire satsingsområder er dekkende for å møte utfordringsbildet de nærmeste 
årene. 

2. Nytt tiltak under satsingsområde 1: 
«Arbeide for god samhandling mellom regionene i fylket – Nordmøre, Romsdal og 
Sunnmøre – samt  i forhold til fylkeskommunen.» 

3. 2 nye tiltak under satsingsområde 3:  
«Utvikle Surnadal og Sunndal som delregionsenter og bli en regional vekstmotor på 
indre Nordmøre.» 
«Det er en målsetting å utnytte moderne teknologi for at felles kompetansemiljø skal 
kunne etableres med kompetente medarbeidere i flere kommuner.» 

4. Nytt tiltak under satsingsområde 4: 
«Arbeide for å sikre gjennomføring av Todalsfjordprosjektet.» 

5. Det er viktig med fortløpende avklaringer og forankringer i kommunen for at den 
skisserte rolleforståelsen skal fungere godt og være akseptabel. 

Det påpekes at Orkide sitt arbeid og strategi må sikres framdrift i perioden fram til 1.september 
2017. Sunndal kommune vil vurdere saken på nytt dersom de nødvendige avklaringer i forhold 
til regiontilknytning ikke er avklart innen 1.september 2017. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 29.03.2017  

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Nytt satsningsområde: 

Utvikle Sunndalsøra og Surnadalsøra som senter for Indre Nordmøre.» 

 

Erling Rød trakk forslaget under debatten. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget gir sin tilslutning til Orkide – Nordmøre regionråd sin strategi med 
følgende innspill: 



1. Strategiens fire satsingsområder er dekkende for å møte utfordringsbildet de nærmeste 
årene. 

2. Nytt tiltak under satsingsområde 1: 
«Arbeide for god samhandling mellom regionene i fylket – Nordmøre, Romsdal og 
Sunnmøre – samt  i forhold til fylkeskommunen.» 

3. 2 nye tiltak under satsingsområde 3:  
«Utvikle Surnadal og Sunndal som delregionsenter og bli en regional vekstmotor på 
indre Nordmøre.» 
«Det er en målsetting å utnytte moderne teknologi for at felles kompetansemiljø skal 
kunne etableres med kompetente medarbeidere i flere kommuner.» 

4. Nytt tiltak under satsingsområde 4: 
«Arbeide for å sikre gjennomføring av Todalsfjordprosjektet.» 

5. Det er viktig med fortløpende avklaringer og forankringer i kommunen for at den 
skisserte rolleforståelsen skal fungere godt og være akseptabel. 

Det påpekes at Orkide sitt arbeid og strategi må sikres framdrift i perioden fram til 1.september 
2017. Sunndal kommune vil vurdere saken på nytt dersom de nødvendige avklaringer i forhold 
til regiontilknytning ikke er avklart innen 1.september 2017. 
 

 
  



Interpellasjoner 

IN 2/17 Interpellasjon til kommunestyremøtet 29.03.2017 - Endring av 
kommunens møtereglement 
Behandling i Kommunestyret - 29.03.2017  

Følgende interpellasjon ble lagt fram i møtet fra representanten Jørgen Singsdal, SP: 

«Interpellasjon - Endring av kommunens møtereglement. 

Sunndal Senterparti ønsker å få opp politisk sak om møtereglementet i kommunestyret. 
Følgende punkter bør tas opp til vurdering: 
 

• Endring av måten møteprotokollen fra kommunestyret og utvalg føres på. Vi mener at 
det skal bli synliggjort hva den enkelte representant har stemt i de enkelte saker som er 
til behandling 

• Møteprotokollen bør også vise hvilke spørsmål som er stilt i spørrehalvtimen av hvem, 
tema og hvem som besvarte spørsmålet 

 
Begrunnelsen for disse endringene er å bidra til mer åpenhet i kommunal forvaltning og også gi 
velgerne mulighet for innsyn i hvilket standpunkt representantene har i saker som blir 
behandlet. For Sunndal Senterparti er dette et viktig demokratisk prinsipp. 
 
Forslag. Det bes om at administrasjonen legger fram en sak om endring av kommunens 
møtereglement til politisk behandling. Saken bes framlagt i løpet av et halvt år.» 
 
 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende svar på interpellasjonen: 

«Svar på interpellasjon fra Jørgen Singsdal: 
Om endring av kommunens møtereglement 

 

I en interpellasjon i kommunestyret foreslår Jørgen Singsdal fra Sunndal Senterparti følgende: 

Det bes om at administrasjonen legger fram en sak om endring av kommunens møtereglement 
til politisk behandling. Saken bes framlagt i løpet av et halvt år. 

Mer konkret ønsker Singsdal at fremtidige møteprotokoller synliggjør hva de enkelte 
kommunestyrerepresentantene har stemt i de enkelte sakene som er til behandling, samt at 
det framgår i protokollene hvilke spørsmål som er stilt i spørrehalvtimen, av hvem, tema og 
hvem som besvarte spørsmålet. 

Når det gjelder protokollering av avstemninger, er jeg i utgangspunktet ikke negativ til det. 
Men – dette kommunestyremøtet er det første med kommune-TV via kommunens 
hjemmeside, der opptakene også vil bli redigert, bokmerket og lagret for framtida. Slik vil også 
enkeltrepresentantenes stemmegiving bli lagret for framtida. Jeg tror det er lurt at 
kommunestyret skaffer oss litt erfaring med dette før vi eventuelt vedtar en ny prosedyre med 
registrering og protokollering av enkeltrepresentantenes stemmegiving. 

Når det gjelder spørrehalvtimen, er intensjonen at den skal være uformell, og kunne være 
spontan. Jeg er opptatt av at vi holder på dette. Spørrehalvtimen vil dessuten bli lagret på 
Kommune-TV for framtida. Om noen kommunestyrerepresentanter ønsker sine spørsmål og 



ordførerens svar protokollert, har de mulighet til å sende inn skriftlige spørsmål senest fire 
virkedager før kommunestyremøtet, innsendt innen utgangen av arbeidsdagens slutt. Jeg vil 
derfor fraråde at spørrehalvtimen gjøres mer formell gjennom protokollering av spørsmål og 
svar. 

Uansett – jeg støtter Singsdals forslag om at kommunens møtereglement tas opp til politisk 
behandling til høsten, og oppfordrer kommunestyret om det samme. 

 

Forslaget fra Jørgen Singsdal ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret ber om at administrasjonen legger fram en sak om endring av kommunens 
møtereglement til politisk behandling.  Saken bes framlagt i løpet av et halvt år. 
 

 


